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Poštovana gospođo Jovčić, 
 
U vezi sa sastankom od 20.marta na kome je bio prisutan i Branislav Pavlović, o kome sam 
izvestila predsednike školskih sindikalnih organizacija, zajednički zaključak je sledeći: 
 

• Prosvetnim radnicima je dosta „inicijativa“ i EPP programa od strane „iskusnog“ 
sindikalca B.Pavlovića. Sva njegova iskustva u političkom dilovanju, mešetarenju i 
izdaji interesa prosvetnih radnika mi smo na svojoj koži iskusili još od 1997.god. i 
dalje. Ministar prosvetni je na TV Pink izjavio „Šta hoće oni mali sindikati? Ja lepo 
sednem sa Banetom u kafić i sve se lepo dogovorimo.“ 

 
• Što se tiće formiranja radnih grupa za izradu PKU, one mogu biti sastavljene od 

predstavnika svih relevantnih sindikata. Ali potpisnik za PKU sa lokalnom upravom je 
samo reprezentativni gradski sindikat, u ovom slučaju tu legitimaciju ima samo Forum 
beogradskih osnovnih škola. Ostali republički sindikati su aktivni potpisnici  Posebnih 
kolektivnih ugovora koji se donose na nivo Republike. Ni ti sindikati ni resorno 
ministratvo ne pozivaju FBOŠ u radne grupe, niti nas o bilo čemu konsultuju ili 
obaveštavaju, jer mi smo Gradski sindikat, pa tako da smatramo da republički 
sindikati ne treba da se mešaju u donošenje PKU na nivou Grada Beograda.  
Naš stav se temelji na odredbama člana 245. stav 2 Zakona o radu koji propisuje da 
„Poseban kolektivni ugovor za teritoriju jedinice teritorijalne autonomije i lokalne 
samouprave zaključuju reprezentativno udruženje poslodavaca i reprezentativni 
sindikat osnovani za teritorijalnu jedinicu za koju se zaključuje kolektivni ugovor“. 
Tako da bi donošenje PKU na nivo Grada Beograda bilo legitimno da isti mogu da 
potpišu Grada Beograd kao poslodavac i FBOŠ. 

 
• Ako je učešće B.Pavlovića u donošenju i/ili potpisivanju PKU vaša (politička) odluka, 

onda mi tu nema šta da se pozivamo na legitimsnot, već da prihvatimo ili odbijemo 
saučestvovanje u tom činu. 

 
Napomena: Još uvek nismo dobili zapsinik sa  zaključcima sa sastanaka od 20. marta. 
2013.g.  
 
Posebno napominjemo da smo voljni i raspoloženi da učestvujemo u izradi PKU, i da već 
imamo naš nacrt koji smo Vama i Gradonačelniku dostavili , ali da treba dobro razmisliti 
kad se odlučuje ko će učestvovati  u izradi istog, i ko će biti potpisnik  istog. 
 

  
S poštovanjem 
 
                                                                                                            Predsednica FBOŠ 
                                                                                                        ___________________ 
                                                                                                            Radmila Dodić 


